

التاريخ : 12 مارس 2020

Messrs. Hotel Establishments General Managers
Circular No. (2) 2020
Subject: Sanitization & Disinfection
Greetings,

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين
تعميم رقم (2) 2020
الموضوع : التطهير و التعقيم

تحية طيبة و بعد،،

In line with the preventative measures for COVID -19 virus, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority would like to instruct all the hotel establishments to practice the stringent of hygiene, cleaning, sanitization and disinfection of all the areas and facilities in the hotel establishment.

تماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس COVID-19 تود هيئة الإنماء التجاري و السياحي بالشارقة التأكيد على جميع المنشآت الفندقية الإلتزام بأساليب صارمة للنظافة و التطهير و التعقيم في جميع المناطق و المرافق السياحية .

- Initiations of cleaning and disinfection should commence with immediate and urgent effect.
- Please ensure following the attached chemical agent disinfectant guidelines.
- Kindly ensure that documented evidences are maintained regarding your respective establishment's disinfection process.
- Kindly note that hotel establishments will be visited by SCTDA inspectors to verify the disinfection process and the relevant disinfection documents will be checked.
- Please ensure the disinfection of all areas and facilities must be completed latest by 16th March 2020.
- Kindly note that establishments not in compliance with these guidelines will be subjected to legal action.

- يجب أن تبدأ عمليات التنظيف و التطهير بشكل فوري و عاجل .
- يرجى التأكد من اتباع إرشادات التطهير و التعقيم الكيميائي الموضحة في المرفق.
- يرجى التأكيد من توثيق كل عمليات التطهير و الحفاظ على جميع السجلات المتعلقة بذلك .
- يرجى العلم أن المنشآت الفندقية و جميع مرافقها سيتم تفتيشها من قبل الهيئة للتحقق من عملية التطهير حيث سيتم التحقق من هذه السجلات .
- يرجى التأكيد من الانتهاء من عملية التطهير بحلول 16 مارس 2020 لجميع المرافق في المنشأة .
- يرجى الملاحظة أن أي منشأة لا تمتثل للتوجيهات أعلاه سوف تخضع لإجراءات قانونية .

حكومة الشارقة
Government of Sharjah
هيئة الإنماء التجاري
والسياحي بالشارقة
Sharjah Commerce & Tourism
Development Authority



Attachments:

- Instructions for using hand and surfaces disinfectants
- NOVEL CORONAVIRUS (nCoV)

المرفقات:

- التعليمات الإرشادية الخاصة باستخدام المطهرات الخاصة باليدين و الأسطح 2019
- فيروس كورونا الجديد

هاتف +971 (6) 5566777 ، براق +971 (6) 5563000 ، ص.ب.26661، الشارقة، إ.ع.م.

Tel +971 (6) 5566777, Fax +971 (6) 5563000, P.O. Box 26661, Sharjah, UAE, info@sharjahtourism.ae, www.sharjahtourism.ae